
Stämman
Årets stämma ägde rum den 16 maj i
Hagabergs lokaler. Det bjöds på
kaffe/te och smörgås i restaurangen
innan stämman började.

Till ny ordförande valdes Pia
Almström och som nya ledamöter
valdes Johan Ahtela och Göran
Larsson in.

Vi tackade av Ester Rudolfsson som
ordförande och Sara Mattsson som
sekreterare med blommor.

Sandsopning garage
Sandsopningen av garaget utfördes
15-16 maj.

Tyvärr stod många bilar kvar vilket
försvårade sopningen.

Renovering garage
Garaget har kontrollerats flera gånger
under de senaste 10 åren och igen
under 2022.

Nu bedöms skadorna behöva lagas
för att garaget ska hålla ytterligare 10
år. Vi kommer att ta in anbud för
jobbet och planen är att allt utförs
under 2024. Mer information
kommer senare i höst.

Behov av fler laddplatser
I undersökningen som genomfördes i
maj svarade 20 personer att de ser ett
behov av laddmöjlighet under de
kommande tre åren.

Troligen kommer behovet att öka
ännu mer och styrelsen arbetar vidare
med frågan.

Depositionsavgift tvättplatsnycklar
För de medlemmar som lämnat in
nyckeln till tvättplatsen kommer
återbetalning av depositionsavgiften
att göras genom ett avdrag på avierna
för oktober.

Ändrade tider för gymmen
Flera medlemmar har önskat att
kunna träna tidigare på morgonen.
Tiderna för gymmen i Rv 26 och 30
är därför ändrade till 06.00-21.00.

Pubkvällar
Pubkvällarna tar nu paus och
återkommer efter sommaren. Håll
utkik på infotavlorna i entréerna eller
på hemsidan efter nästa tillfälle.

Kay och Mai tackar alla som varit
med och bidragit till trevliga stunder
under våren.



Utrustningen i tvättstugorna
När saker i tvättstugorna går sönder
för att vi gjort fel går det inte på
garantin utan kostar föreningen en
hel del pengar att laga. Det finns en
del saker att tänka på:

* Häng inte på och släng inte upp
tvättmaskinsluckan eftersom det kan
skada gångjärnet
* Mangla inte för tjockt och lägg inte
på mer saker när mangelduken är
“slut” (max ett lakan åt gången och
inte t.ex. jeans). Om det är för tjockt
går mangeln sönder
* Använd hela fingertoppen och ha
inte för bråttom när du ställer in
torkskåpet. Det fungerar bättre om
fingret är torrt
* Torka inte för stora saker (t.ex.
mattor i torktumlaren)
* Både tvättmaskinerna och
torktumlaren fungerar sämre om du
bara kör enstaka plagg

Elstöd
Vi medlemmar har inga privata
elavtal utan gemensam el som
debiteras av föreningen. Det innebär
att föreningen ansöker om elstödet
för alla. Ansökan för den första delen
pågår just nu.

Om föreningen beviljas elstöd
kommer det att återbetalas till
medlemmarna utifrån förbrukningen
under den aktuella tiden.

Mer information kommer när vi vet
om vi beviljats elstöd.

Brf Fogdetorps historia
Styrelsen undersöker möjligheten att
skapa en sida om föreningens
historia.

Om du har bilder, artiklar eller annan
information om hur området byggdes
eller såg ut för länge sedan får du
väldigt gärna höra av dig till styrelsen
på styrelsen@fogdetorp.se.

Styrelsen önskar alla
medlemmar en riktigt härlig
sommar!

Vid frågor eller kommentarer
angående Fogdetorpsnytt,
kontakta styrelsen via mejl.

styrelsen@fogdetorp.se


